
       Protokół Nr XIII/2020 

z sesji rady Gminy Dobre odbytej w dniu 21 września 2020 roku w lokalu Urzędu Gminy w 

Dobrem. 

Do pkt.1.Obrady rozpoczęły się o godzinie 9 00 i trwały do godziny 12 55 . 

W sesji udział brało : w chwili rozpoczęcia 14 radnych , a  od godziny 10 20  15 radnych 
(przybył spóźniony radny Michał Poławski).Lista obecności na piśmie w załączeniu . 

Ponadto  w sesji udział wzięli : Wójt Gminy Dobre , zastępca Wójta Gminy , Skarbnik i 
Sekretarz Gminy . 
Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Gminy Pan Waldemar Szymański , który 

powitał wszystkich zebranych, poinformował ,że w sesji udział bierze 14 radnych co stanowi 
94% ustawowego składu Rady, w związku z tym sesja władna jest do podejmowania uchwał. 

 
Do pkt.3. Rozpatrzenie wniosków stałych Komisji Rady Gminy  z ostatnio odbytych 
posiedzeń. 

 
Komisje wniosków nie złożyły. 

 
Do pkt.4. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami oraz realizacji uchwał Rady  
Gminy . 

 
Wójt Gminy – 1/od ostatniej sesji przyjąłem 31 interesantów w różnych sprawach, 

2/rozpoczął się maraton zebrań sołeckich dot, funduszu sołeckiego na 2021 rok, 
3/obchodzono 70-lecie pożycia małżeńskiego  , 
4/wykonano stabilizację drogi w Czarnogłowiu, 

5/brałem udział w spotkaniu z rodzicami w żłobku, nasz żłobek zdobył wyróżnienie w  
ogólnopolskim konkursie żłobków, 

6/w dniu 28 sierpnia wręczyłem nominacje dla nauczycieli , 
7/brałem udział w spotkaniu z nadleśniczym w Mińsku Maz. spisano porozumienie dot. 
usytuowania pomnika w Makówcu  , gdyż pomnik stoi na gruntach nadleśnictwa , 

8/w dniu 3 września brałem udział w spotkaniu z dyrektorem Zarządu Dróg i Mostów w Mińsku 
Mazowieckim, 

9/spotkałem się z siostrą Mateusza w sprawie pomocy dla niego dot. zakupu protezy .Koszt 
protezy to około 500 tysięcy złotych , dotychczas zebrano kwotę 200 tysięcy złotych , na 
uroczystości w sobotę , mam nadzieję ,że zbierzemy jeszcze jakieś środki . 

Sprawę Mateusza zgłoszono dla „Sprawy dla reportera „ jest to największa szansa dla zebrania 
takiej kwoty, 

10/w dniu 5 września odbyło się narodowe czytanie Balladyny Juliusza Słowackiego, 
11/w dniu 6 września w  Liwie odbył się Turniej Smaków, 
12/w dniu 7 września w Stanisławowie  miało miejsce spotkanie Lokalnej  Grupy Działania, 

Prezesem ponownie został wybrany Pan Rawski . 
Będziemy składać wnioski na kulturę  o te środki zabiegał właśnie Pan Rawski, 

13/w dniu 9 września brałem udział w konwencie Wójtów i Burmistrzów z terenu powiatu 
mińskiego , który odbył się w Siennicy , tematami wiodącymi był podział województwa 
mazowieckiego ,,COCID 19,gospodarka odpadami, finansowanie oświaty , 

14/w dniu 14 września spotkałem się z Dyrektorem Mazowieckiego Zarządu Dróg w 
Warszawie , Pan dyrektor przyjechał do Dobrego, w dniu 5 października o godz.10.oo odbędzie 

się wizja lokalna  na drodze 637 , będzie dotyczyła przejść dla pieszych, 
15/w dniu 14 września w Urzędzie Gminy w Dobrem odbyło się spotkanie z Przesem ZNP w  
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Mińsku Maz. Odnośnie regulaminu wynagradzania nauczycieli, wspólnie omówiliśmy 

ostateczną wersję , regulamin będzie przedstawiony na najbliższej Komisji BOR, 
16/ w dniu 16 września wykonano drogę betonową w  Rakówcu, 
17/w dniu 17 września brałem udział w obchodach 81 rocznicy napaści na Polskę, 

18/w dniu 18 września przyjąłem ślubowanie pracowników Urzędu Gminy , 
19/ W trakcie realizacji jest projekt pn. „Energia dla przyszłości – odnawialne źródła energii 

w gminach wschodniego Mazowsza: Dobre, Jakubów, Stanisławów i Stara Kornica” 
polegające na montażu u odbiorców indywidualnych paneli fotowoltaicznych i kolektorów 
słonecznych. Obecnie trwa  instalacja paneli fotowoltaicznych oraz kolektorów słonecznych. 

20/ W trakcie realizacji jest zadanie na opracowanie dokumentu pn. „Strategia rozwoju 
Elektromobilności dla Gminy Dobre na lata 2019-2040” realizowanego zgodnie z podpisaną 

umową z Narodowym Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w ramach 
programu priorytetowego „GEPARD II ” transport niskoemisyjny. 
 Dofinansowanie zadania w 100% z NFOŚiGW w wysokości 48.500,00 zł. 

21/  W ramach drugiego naboru  Programu Operacyjnego Polska Cyfrowa na lata 2014-2020 
„Zdalna szkoła +”  Gmina Dobre otrzymała 100% dofinansowania i  dokonała zakupu  25 

laptopów za kwotę 74.404,00 zł. Laptopy przekazano do trzech szkół podstawowych w celu 
rozdysponowania ich wśród uczniów. 
22/  W ramach  wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” przyznano 

Gminie Dobre wsparcie finansowe z Kuratorium Oświaty w Warszawie dla Szkoły 
Podstawowej im. Konstantego Laszczki w Dobrem  w kwocie 80.000,00 zł z przeznaczeniem 

na zakup wyposażenia i sprzętu niezbędnego do kuchni i stołówki szkolnej. Wkład własny 
wynosi 20%, czyli 20.000,00 zł. 
Podpisano umowę o udzielenie dotacji celowej. Wybrano wykonawców zamówienia i 

podpisano z nimi umowy na dostawę sprzętu. Dostarczono już część wyposażenia  do 
stołówki szkolnej takie jak  stoły, krzesła, czekamy na dostawę sprzętu do  kuchni szkolnej. 

23/ Gmina Dobre  realizuje komunikację w zakresie przewozów autobusowych o charakterze 
użyteczności publicznej  na którą to otrzymała  dofinansowanie  i zawarła umowę o objęcie 
dopłatą do końca roku  2020  zadań  organizatora w zakresie przewozów autobusowych o 

charakterze użyteczności publicznej przez dopłatę do ceny usługi,  funkcjonuje nowa linia 
komunikacyjna na trasie:  Dobre- Duchów- Czarnogłów- Drop- Radoszyna- Walentów- 

Rynia- Głęboczyca – Dobre. 4 kursy dziennie. 
24/ W ramach Programu Mazowieckiego Instrumentu Aktywizacji Sołectw   MAZOWSZE 
2020 : 

Zrealizowano zadanie „Zakup urządzeń do siłowni zewnętrznej przy Szkole Podstawowej w 
Dropiu” 

W trakcie realizacji jest zadanie: „Termomodernizacja świetlicy wiejskiej w Mlęcinie” 
Zrealizowano zadanie: „Zakup niezbędnego wyposażenia dla potrzeb orkiestry dętej przy 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Dobrem” 

Zrealizowano zadanie: „Zakup urządzeń na plac zabaw w Gęsiance” 
W trakcie realizacji jest zadanie: „Renowacja zbiornika wodnego na potrzeby ochrony p.poż. 

w Marcelinie” 
25/ Gmina Dobre otrzymała  od Wojewody Mazowieckiego środki z Funduszu 
Przeciwdziałania COVID-19 w wysokości 625.158,00 zł. Całość otrzymanych środków 

Gmina przeznaczy na wydatki majątkowe . 
26/ Przygotowano i złożono do Wojewody Mazowieckiego wniosek o pozyskanie środków 

Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 dla jednostek samorządu terytorialnego w wysokości  
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3 110 702,42 zł na zadanie „Rozbudowa, nadbudowa i przebudowa Stacji Uzdatniania Wody 
w miejscowości Czarnogłów, gmina Dobre”. 
 

27/  Trwa realizacja zadania Budowa sieci kanalizacyjnej w miejscowości Dobre 
     ul. Zdrojówki gmina Dobre nr ref. GKI 271.1.2020r, termin realizacji zadania 30.10.2020r. 

28/ W ramach Funduszu Sołeckiego  miejscowości:  Czarnogłów, Rakówiec i Wólka Mlęcka  
wykonano stabilizację  betonowa dróg  o łącznej długości  900 m. 
29/ Trwają prace nad sporządzaniem Studium Uwarunkowań i Kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Dobre. 
30/  Trwa realizacja zadań w ramach   remontu i  przebudowa dróg gminnych  w 

miejscowości   Sołki,  Poręby Nowe, Pokrzywnik, Głęboczyca, Rudzienko. 
31/ Trwają prace projektowe na wykonanie zadania wykonanie dokumentacji projektowej 
sieci kanalizacyjnej w miejscowości Poręby Nowe . 

32/  Zakończono procedurę  przetargowa na wykonanie zadania „ Ubezpieczenie mienia i 
 odpowiedzialności Zamawiającego ”. Zawarto  3 umowy w ramach przeprowadzonej 

procedury. 
33/  Inwentaryzacja źródeł ciepła na terenie gminy Dobre. 
Zgodnie z projektem programu ochrony powietrza dla województwa mazowieckiego, 

obowiązek wykonania inwentaryzacji  mają wszystkie samorządy gminne z terenu 
województwa mazowieckiego w terminie do 31 stycznia 2021 r. Gmina Dobre otrzymała 

100% dotację  na to zadanie. 
Na terenie Gminy Dobre inwentaryzacja będzie przeprowadzona w dniach 03.10.2020-

34/10.2020 przez  pracowników  firmy ASIG: 

- Joanna Szczepaniak – audytor energetyczny 

- Igor Kwiatkowski – audytor energetyczny 

- Zygmunt Szczepaniak – doradca energetyczny 

Ankieta online, będzie umieszczona na  na  stronie Urzędu Gminy. 
35/ PSZOK 

 OD PAŹDZIERNIKA 2020 PSZOK BĘDZIE CZYNNY W NASTĘPUJĄCYCH 
TERMINACH:    06.10.2020r, 10.11.2020r,  08.12.2020r. 

Godziny otwarcia pozostają bez zmian, tj. od godz. 8.00  do 12.00. Przypominamy o 
konieczności posiadania potwierdzenia wniesienia opłaty za gospodarowanie odpadami za 
bieżący okres. 

Informujemy również, że w okresie od marca do sierpnia 2020 roku firma EKO SAM BIS, 
która odbiera odpady z terenu naszej gminy łącznie zebrała 523,365 ton odpadów (PSZOK i 

sprzed nieruchomości), za łączną kwotę 806.093,59zł, 
III – 116.466,83zł; - 75,605 ton 
IV – 117.379,13zł; - 76,22 ton 

V – 123.569,95zł; - 80,24 ton 
VI – 170.601,69zł; - 110,78 ton 

VII– 142.678,80zł  - 92,60 ton 
VIII – 135.397,19zł – 87,92 ton 
           806.093,59zł     523,365 ton 

 

36/ Z dniem 01 września 2020 roku rozpoczął się Powszechny Spis Rolny, który potrwa do 

końca listopada br. Zgodnie z zaleceniami  Głównego Urzędu Statystycznego w tutejszym 
Urzędzie Gminy  w pokoju nr 8, udostępnione zostało stanowisko komputerowe, które  
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zapewni rolnikom z naszego terenu możliwość samospisu przez internet ( dotyczy to osób, 
które u siebie w domu, nie mają takiej możliwości, nie mają internetu) 
Jednak użytkownicy gospodarstw rolnych, którzy nie dysponują komputerem lub dostępem 

do Internetu i nie skorzystają ze stanowiska komputerowego utworzonego dla nich w 
Gminnym Punkcie Spisowym, mogą się spisać przez telefon. 

Od 16 września uruchomiona została specjalna infolinia spisowa. Wystarczy zadzwonić na 
infolinię spisową pod numer 22 279 99 99. Infolinia działa 7 dni w tygodniu w godzinach 
8:00 – 20:00. Przed sięgnięciem po telefon warto przygotować wszystkie dokumenty 

związane z prowadzeniem gospodarstwa rolnego i mieć je przy sobie 
Spis przez telefon to rozwiązanie stworzone z myślą o rolnikach, którzy nie posiadają 

komputera i dostępu do Internetu. Jest to metoda w pełni bezpieczna i wygodna – można się 
spisać w domu, bez konieczności kontaktu z osobami z zewnątrz. O możliwości spisania się 
przez telefon będą przypominać rachmistrze dzwoniąc od 16 września do rolników i 

proponując wypełnienie obowiązku spisowego w ten właśnie sposób. 
Rachmistrze terenowi ruszą w teren po 01 października. 

Wszystkie aktualności oraz inne informacje dotyczące Powszechnego Spisu Rolnego 
zamieszczane są na stronie internetowej gminy pod adresem: www.gminadobre.pl 
37/  Do 30 września 2020 r. Agencja Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa będzie 

przyjmowała wnioski o przyznanie pomocy dla rolników szczególnie dotkniętych kryzysem 
COVID-19. Wsparcie finansowane jest z PROW na lata 2014-2020. 

Wsparcie finansowe ma formę jednorazowej płatności ryczałtowej i jest uzależnione od 
rodzaju i wielkości prowadzonej produkcji rolnej.  
Wnioski na formularzu udostępnionym przez Agencję będą przyjmowały biura powiatowe 

ARiMR. Można je składać osobiście, drogą elektroniczną (ePUAP) lub przesyłką pocztową. 
Informacje o pomocy dla rolników przekazano sołtysom oraz zamieszczono na stronie 

internetowej gminy. 
38/   Rozpoczęto procedurę sprzedaży działek stanowiących własność Gminy Dobre, a 
oznaczonych w ewidencji gruntów numerami 961 w Ryni i 1057 w Rudzienku.                        

Przetargi w odbędą się odpowiednio, w dniach 08 października i 21 października w urzędzie 
Gminy Dobre. 

Cena wywoławcza działki nr 961 o powierzchni 0,0300 ha w Ryni wynosi 7.500,00 zł 
natomiast działki nr 1057 o powierzchni 0,3700 ha w Rudzienku 30.000,00 zł 
Więcej informacji na tablicach ogłoszeń w sołectwach oraz stronie internetowej gminy. 

39/ W dniu 09 września 2020 roku podpisano umowę na wybudowanie oświetlenia ulicznego 
w  miejscowości Adamów.  Wykonawcą prac będzie firma ELMAT Krzysztof Żak z 

Sokołowa Podlaskiego. Koszt zadania wyniesie 13.100,00 zł brutto, prace zostaną wykonane 
w terminie do końca października 2020 roku. 
40/  Szamba. 

Przypominamy, że do końca września  właściciele nieruchomości na terenie Gminy Dobre, 
którzy nie są podłączeni do sieci kanalizacji sanitarnej  proszeni są o niezwłoczne 

wypełnienie oświadczenia o posiadaniu zbiornika bezodpływowego (szamba) lub 
przydomowej oczyszczalni ścieków i dostarczenie do Urzędu Gminy Dobre. Zgodnie z 
obowiązkiem wynikającym z art. 3 ust. 3 pkt 1, 2 ustawy z dnia 13 września 1996r. o 

utrzymaniu czystości i porządku w gminach (Dz.U. z 2019r. poz. 2010 z późn. zm.) Wójt 
Gminy obowiązany jest do prowadzenia ewidencji zbiorników bezodpływowych (szamb) oraz 

przydomowych oczyszczalni ścieków. Mając powyższe na uwadze  przypominam  o 
zbliżającym się  terminie. 

http://www.gminadobre.pl/
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W przypadku nie złożenia oświadczenia Wójt Gminy Dobre będzie zobowiązany do 
przeprowadzenia kontroli posesji w celu ustalenia posiadania zbiornika na nieczystości ciekłe 
lub przydomowej oczyszczalni ścieków. W trakcie  kontroli posiadanych zbiorników  będą 

sprawdzane umowy oraz rachunki potwierdzające wywóz nieczystości ciekłych. 
 

Do pkt.2. Informacja o pismach , jakie wpłynęły do Rady Gminy . 
 
1/rezygnacja Sołtysa wsi Modecin z pełnienia funkcji, 

2/pismo od Rady Rodziców Szkół Podstawowych z terenu Gminy Dobre dot.regulacji pracy i 
organizacji zajęć w szkołach ,  

3/pisma rodzin wielodzietnych z Rakówca i Rudzienka o ulgę w opłatach za śmieci, 
4/pisma dot.podziału województwa mazowieckiego , 
Wszystkie pisma stanowią załączniki do niniejszego protokółu. 

Przew.Rady Gminy – pisma rodziców oraz pisma z Rady Rodziców zostaną przekazane do 
Komisji BOR celem omówienia. 

Wójt Gminy – proszę o zwołanie posiedzenia Komisji BOR w trybie ustawowym, nie może 
trwać dalej taka sytuacja . W pismach jest wiele przekłamań, nie macie Państwo materiałów 
źródłowych i nie możecie odnieść się do tych pism. 

 
Do pkt.5. Podjęcie uchwały w sprawie metody ustalenia oraz stawki opłaty  za 

gospodarowanie  odpadami  komunalnymi oraz zwolnienia w części z opłaty za 
gospodarowanie  odpadami komunalnymi właścicieli   nieruchomości zabudowanych 
budynkami  mieszkalnymi jednorodzinnymi   kompostujących  bioodpady stanowiące odpady       

komunalne  w kompostowniku   przydomowym na terenie gminy Dobre . 
 

Wójt Gminy – chciałoby się ,aby odpady były jak najtańsze ,ale niestety nie da się. Opłaty i 
koszty muszą zbilansować się . Nie wliczyliśmy kosztów prowizji sołtysów  i kosztów 
pracownika. Moja propozycja opłaty jest  23,96 zł , 47,92 zł za odpady niesegregowane, 

ulga za kompostownik 1 złotych. Na Komisji BOR mówiłem to samo co dzisiaj . Ja w 
budżecie nie znajdę pieniędzy na dofinansowanie . 

Od 1 września nauczyciele otrzymują podwyżkę płac o 6 % , nie otrzymamy na to subwencji. 
Radny W.Bogucki – ile osób zalega w opłatach i na jaką kwotę? 
Skarbnik Gminy – 542 osoby , na kwotę 124 047,87 złotych. 

Radna D.Wielechowska – za odpady niesegregowane mieszkańcy jak najbardziej powinni 
płacić drugie tyle ,ale powinno być procentowe zwolnienie na trzecie  i kolejne dziecko w 

rodzinach wielodzietnych. Całkowite zwolnienie nie wchodzi w grę. Wnoszę o 50 % zniżki 
na trzecie i kolejne dziecko . 
Radny K.Laskowski – jesteśmy po raz pierwszy w takiej sytuacji ,że podwyższamy stawkę w 

trakcie trwania umowy przetargowej. Który punkt ustawy wymusił na nas podwyżkę ceny ? 
Skoro jesteśmy w trakcie funkcjonowania umowy to ja wnioskuje o 20 złotych. 

Wójt Gminy – dział podatków i rozliczeń skrupulatnie rozlicza należności i prowadzi 
procedurę. Nie możemy przyspieszyć procedury bo nie ma takiej możliwości . Ustawa 
zmieniła się od 1 stycznia 2020 roku i płacimy od ilości zebranych śmieci , a nie jak 

dotychczas ryczałtem. 
Radca prawny- jest to ustawa z września 2019 roku , która nakazuje wynagrodzenie za ilość 

zebranych odpadów . 
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Przew.Rady Gminy – przy propozycji Pana Laskowskiego zabraknie nam ok.22 tysięcy 

miesięcznie . Skąd mamy wziąć te pieniądze . 
Radny K.Laskowski – ja nie jestem księgowym , należałoby to ustalić z głównym 
księgowym. 

Radca prawny – od września był okres przejściowy  dla gmin .Przetarg ogłoszono na 
podstawie danych od firmy  ,która uprzednio  zbierała odpady . 

Radny K.Laskowski – ja słyszałem ,że już do śmieci dołożono . To kwestia skarbnika skąd 
weźmie pieniądze.. 
Przew.Rady Gminy – jeśli podwyższymy stawkę np. na 20 złotych to cały czas będziemy 

mieli braki finansowe. 
Radny Sł.Wierzba – trzeba opodatkować działkowiczów , proponuję 150 złotych rocznie od 

domku i stawkę 20 złotych od osoby. 
Wójt Gminy – opodatkowaliśmy osoby , które u nas pomieszkują . 
P.R.Miąskiewicz pracownik UG – od działkowiczów jest górna stawka w wys.169,00  złotych 

rocznie ryczałtowo. 
Wójt Gminy – my nie możemy wychodzić przeciw ustawie . Gdyby ustawa jednoznacznie 

określała to działalibyśmy zgodnie z ustawą . Nie mam przepisu ,abym zmusił do opłaty 
działkowiczów. 
Radny Sł.Wierzba – ja podałem przykład gminy Stanisławów , radca jest również w gminie 

Stanisławów. 
Radca prawny – nie obsługuje Urzędu Gminy w  Stanisławowie. 

Wójt Gminy – Urząd Gminy ma orientację kto płaci , a kto nie płaci. 
Radna H.Wadas – uważam ,że nie powinniśmy zwalniać działkowiczów z opłat . Rodzice 
piszą o zwolnienie z opłat rodziny wielodzietne . Wszelkie zwolnienia  obciążają pozostałych 

mieszkańców. 
Radny K.Laskowski – pan Wójt wspomniał o dodatku dla nauczycieli , ja od razu mówiłem 

że sprawa będzie w sądzie no nie dotrzymano terminów uzgodnień. 
Przew.Rady Gminy – jeśli chodzi o dodatki dla nauczycieli to chodziło o kwotę , a nie o czas. 
Radny Z.Olko – dla niektórych kwota ta będzie duża , a dla innych nie. Może powinien  być 

ogranicznik wagowy. 
Wójt Gminy – na pszok można przyjąć 1 m 3 odpadów. 

P.R.Miąskiewicz – na stronie jednego urzędu pojawiła się informacja , że nie przyjmują 
odpadów od działkowiczów. 
Radny R.Kur – jestem za zwiększeniem ulgi na 2 zł. 

Sekretarz Gminy – wielu sołtysów prosiło o zaokrąglenie  stawki  np. na 24 zł. 
Wójt Gminy – sołtysi nie muszą zbierać za odpady , mieszkańcy będą opłacali przelewem, ale 

będzie to więcej pracy dla pracownika i będą większe zaległości. 
Radny St.Pawiński – przy stawce 16,40 zł mamy zaległości 124 tysiące złotych . Mówi się o 
prowizji dla sołtysów . Sołtysi słyszą wiele negatywnych słów przy zbieraniu opłaty za 

śmieci. Proszę zwrócić uwagę na mieszkańców. 
Radna H.Wadas – nieprawda jest że nie płacą biedni. 

Składam wniosek o stawkę 25 zł, 50 zł za odpady niesegregowane , 2 zł ulgi przy 
kompostowniku. 
 

Radny K.Laskowski – składam wniosek  o stawkę 20 zł , 40 zł za odpady niesegregowane ,  
1 zł ulgi przy kompostowniku. 
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Radny Sł.Wierzba – składam wniosek o stawkę  20 zł , 40 zł za odpady niesegregowane , 2 zł 

ulgi przy kompostowniku , 150 zł opłata dla działkowiczów. 
 
Przew.Rady Gminy – okres dla działkowiczów już się kończy ,może poczekajmy z tą opłatą. 

Radny M.Poławski – z działkowiczami poczekajmy do momentu jak dostaniemy wyliczenia. 
Radny W.Bogucki – proponuję zdjąć z sołtysów obowiązek zbierania opłat za odpady. 

Radna D.Wielechowska – jeśli chodzi o działkowiczów , ilu płaci u nas podatki a, ilu składa 
deklaracje. 
P.R.Miąskiewicz – to było sprawdzane z ewidencją podatków. 

 
Radny P.Koseski złożył wniosek o stawkę 24 zł , 48 zł za niesegregowane , 1 zł ulga przy 

kompostowniku. 
 
Jako pierwszy głosowano wniosek Wójta Gminy 23,96 zł , 47,92 zł za odpady 

niesegregowane , 1 zł ulga przy kompostowniku. 
za wnioskiem głosowało 3 radnych , 7 radnych było przeciw , 5 radnych  wstrzymało się od 

głosu . 
 
Jako drugi  głosowano wniosek radnej H.Wadas , 

Za wnioskiem głosowało 3 radnych, 5 radnych było przeciw , 7  radnych wstrzymało się od 
głosu, 

 
Jako trzeci głosowano wniosek radnego K.Laskowskiego, 
Za wnioskiem głosowało 6 radnych, 2 radnych było przeciw, 7 radnych wstrzymało się głosu, 

 
Jako czwarty  głosowano wniosek radnego Sł.Wierzby, 

Za wnioskiem głosowało 2 radnych, głosów przeciwnych nie było , 13 radnych wstrzymało 
się głosu, 
 

Jako piaty głosowano wniosek radnego P.Koseskiego, 
Za wnioskiem głosowało 5 radnych, 1 radny był przeciw, 9 radnych wstrzymało się głosu, 

 
Radni w głosowaniu jawnym przyjęli uchwałę z wnioskiem radnego K.|Laskowskiego, 
(tj.20 zł  stawka podstawowa, 40 zł za odpady niesegregowane ,1 zł ulga przy 

kompostowniku)   10 głosami za , przy 1 przeciwnym głosie  i 4 wstrzymujących się od głosu. 
 

Uchwała Nr XIII/149/20 na piśmie w załączeniu . 
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na 
stronie www.gminadobre.bip.net.pl .  

 
Do pkt.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia szczegółowego  

sposobu i zakresu świadczenia usług w  zakresie odbierania odpadów komunalnych od   
właścicieli nieruchomości z terenu Gminy Dobre i zagospodarowania tych odpadów. 
 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 14 głosami ,podczas głosowania 1 radny nie 
brał udziału w głosowaniu . 

Uchwała Nr XIII/150/20 na piśmie w załączeniu . 
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na  

http://www.gminadobre.bip.net.pl/
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stronie www.gminadobre.bip.net.pl .  
 

Do pkt.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania                   
czystości i porządku na terenie  Gminy Dobre . 
 

Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 13 głosami za , 2 radnych nie brało udziału  w 
głosowaniu. 

Uchwała Nr XIII/151/20 na piśmie w załączeniu . 
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na  
stronie www.gminadobre.bip.net.pl .  

 
Do pkt.8. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających na funkcję      

sołtysa w sołectwie Modecin.      
 
Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 14 głosami za , 1 radny nie brał udziału w 

głosowaniu   z powodu nieobecności .   
Uchwała Nr XIII/152/20 na piśmie w załączeniu . 

Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na  
stronie www.gminadobre.bip.net.pl .  
   

Do pkt.9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII/146/20  z dnia 21 sierpnia w    
sprawie określenia  zasad udzielania i rozmiaru obniżek  tygodniowego obowiązkowego  

wymiaru godzin nauczycielom, którym powierzono   stanowiska kierownicze w  
szkołach, zasad zwalniania od obowiązku realizacji zajęć  oraz określenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru zajęć dydaktycznych,   wychowawczych i opiekuńczych  pedagoga 

szkolnego, psychologa i logopedy,  nauczyciela    wspomagającego.    
 
Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 14 głosami za , 1 radny nie brał udziału w 
głosowaniu   z powodu nieobecności .   

Uchwała Nr XIII/153/20 na piśmie w załączeniu . 
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na  
stronie www.gminadobre.bip.net.pl .  

 
Do pkt.10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie, w formie darowizny,  

nieruchomości gruntowej,   położonej w miejscowości  Wólka Kokosia gmina DOBRE. 
 
Wójt Gminy – wpłynął wniosek o przejęcie udziałów w nieruchomości . Jestem przeciwny 

przyjęciu darowizny bo w nieruchomości jest kilku udziałowców i gmina będzie miała tylko 
same kłopoty. Proszę o odrzucenie tej chwały . 

 
Radni w głosowaniu jawnym nie podjęli uchwały przy 14 głosach przeciwnych ,1 radny nie 
brał udziału w głosowaniu z powodu nieobecności . 

 
Do pkt.11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej położonej  w miejscowości  Dobre, stanowiącej własność gminy Dobre w drodze  
przetargu  nieograniczonego. 
 

 
Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 14 głosami za , 1 radny nie brał udziału w  

http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
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głosowaniu   z powodu nieobecności .   

Uchwała Nr XIII/154/20 na piśmie w załączeniu . 
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na  
stronie www.gminadobre.bip.net.pl .  

 
Do pkt.12. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na spłatę  

wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu pożyczek i kredytów.    
 
Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę  11 głosami za   , 3 radnych wstrzymało się od 

głosu ,1 radny nie brał udziału z powodu nieobecności.   
Uchwała Nr XIII/155/20 na piśmie w załączeniu . 

Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na  
stronie www.gminadobre.bip.net.pl .  
 

Do pkt.13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy    
Dobre na lata 2020 – 2030 . 

 
Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę  13 głosami za   , 1 radny wstrzymał się od 
głosu ,1 radny nie brał udziału z powodu nieobecności.   

Uchwała Nr XIII/156/20 na piśmie w załączeniu . 
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na  

stronie www.gminadobre.bip.net.pl .  
 
Do pkt.14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy dobre na 2020 rok.  

 
Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę 14 głosami za , 1 radny nie brał udziału w 

głosowaniu   z powodu nieobecności .   
Uchwała Nr XIII/157/20 na piśmie w załączeniu . 
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na  

stronie www.gminadobre.bip.net.pl .  
 

Do pkt.15. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji .  
 
Radni w głosowaniu jawnym przyjęli protokół 12 głosami za , 2 radnych wstrzymało się od 

głosu , 1 radny nie brał  udziału w głosowaniu z powodu nieobecności. 
 

Do pkt.16.Wolne wnioski. 
 
Radna H.Wadas – w związku z pismem rodziców z Dropia zapraszam na posiedzenie komisji 

BOR w dniu 23 września 2020 roku o godzinie 15.oo. 
 

Radny W.Bogucki -proszę ,aby zgłosić do Zakładu Energetycznego  potrzebę obcięcia gałęzi 
pod linią energetyczną. 
Radna U.Wróbel – mamy odcinek drogi wykonany w ramach środków walki z COVID, 

prośba jest taka aby wystosować petycję do gminy Strachówka o zabezpieczenie  środków w 
ich budżecie  na odcinek drogi będący własnością gminy Strachówka . 

Wójt Gminy – jeśli chodzi o gminę Strachówka , nie możemy finansować zadań leżących  
po ich o stronie ,ale petycję napiszę. 

http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
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Radna H.Wadas – ponawiam prośbę o zebranie poboczy  przy gminnych drogach  m.in. przy 
drodze tzw. ”za stodołami” w Mlęcinie. Proszę również i wycięcie zakrzaczeń i zobligowanie  
właścicieli do ich usuwania . Proszę  również o wycięcie gałęzi gałęzi  przy drodze w 

Adamowie . 
Wójt Gminy -  jeżeli chodzi o pobocza , jeśli będziemy  miał czas to wykonam zadanie. 

Brakuje pieniędzy na prace . 
Jeżeli chodzi o usuwanie zakrzaczeń to sołtysi przy racie podatku będą zostawiali informacje 
mieszkańcom o obowiązku pielęgnacji  sowich posesji oraz rowów. 

Ja nie mam  ludzi do takich prac . Ja pamiętam o tych poboczach  ,ale brakuje czasu i  ludzi. 
Z-ca Wójta Gminy – co do uchwały , która jest u Wojewody, tempo uzgadniania podyktowane 

było tym ,aby nauczyciele jak najszybciej otrzymali wynagrodzenie . Proszę ,aby Pan 
Laskowski rozważniej używał słów . 
Wójt Gminy – wszyscy radni otrzymali zaproszenia na 26 września .Jeśli jeszcze ktoś nie 

potwierdził swojego udziału to bardzo proszę o udział , bo uważam ,że jest to obowiązkiem. 
Zaproszono radnych , Wójtów , sołtysów . Chciałbym zaprosić również i pracowników ,ale 

jest to uzależnione od liczby osób , bardzo proszę o udział. 
Radny K.Laskowski – ja nie uczestniczyłem w rozmowach z Prezesem ZNP ,ale skoro 
ustawowy termin jest 30 dni to powinno się trzymać tych terminów. 

 
Do pkt.17.Zamnknięcie sesji. 

 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy dokonał 
zamknięcia sesji . 

 
 

Protokółowała       Przewodniczący Rady Gminy 
Anna Kalinowska 
             Waldemar Szymański 

 
 

 
 
 

 

 
 
 

 
 

 

 
 

 
 
 

 


